

Asyad Shipping Company S.A.O.G
("Asyad Shipping" or the "Company")
Date: 20 September 2026
Trading Code: ASCO

شركة أسياڊ للنقل البحري ش.م.ع.ع
("أسياڊ للنقل البحري" أو "الشركة")
التاريخ: ٢٠ سبتمبر ٢٠٢٦ م
رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Asyad Shipping Company S.A.O.G Announces Sale of Two VLCC's

تعلن شركة أسياڊ للنقل البحري ش.م.ع.ع عن بيع ناقلتين من ناقلات النفط الخام العملاقة

Asyad Shipping Company S.A.O.G. is pleased to announce the receipt of a deposit payment/advance payment relating to the sale of its two VLCCs, **Seeb** and **Samail** on the **18 of September 2026**. The transaction price amounts to **61.7 million (US\$160.2 million)** and forms part of the Company's ongoing fleet renewal and portfolio optimisation strategy.

يسرّ شركة أسياڊ للنقل البحري ش.م.ع.ع أن تعلن عن استلامها الدفعة المقدمة ببيع ناقلتي النفط الخام العملاقتين (VLCC) **السيب** و**سمائل**، وذلك بتاريخ ١٨ سبتمبر ٢٠٢٦. ويبلغ إجمالي قيمة البيع ٦١,٧ مليون **ر.ع.ع** (١٦٠,٢ مليون دولار أمريكي)، وتأتي هذه الخطوة ضمن استراتيجية الشركة المستمرة لتجديد أسطولها وتحسين محفظة أصولها.

Dr. Ibrahim Al-Nadhairi, Chief Executive Officer of Asyad Shipping commented:

وفي هذا السياق، صرح الدكتور / إبراهيم بن بخت النظيري، الرئيس التنفيذي للشركة، قائلاً:

*"The VLCCs, **Seeb** and **Samail** have been part of our fleet for over 15 years, and their sales marks another step in our fleet renewal strategy, allowing us to capitalize on the current strong market environment. As four new-build VLCC's join our fleet by end 2026, we are delivering on our commitment to modernize our asset base, enhancing efficiency, and our competitiveness. This disciplined approach ensures our fleet remains aligned with the evolving needs of our customers and positions the company for long-term growth and efficiency".*

"كانت ناقلتا النفط الخام العملاقتان **السيب** و**سمائل** ضمن أسطولنا لأكثر من ١٥ عاماً، ويمثل بيعهما خطوة إضافية ضمن استراتيجيتنا لتجديد الأسطول، بما يتيح لنا الاستفادة من الظروف المؤاتية التي يشهدها السوق حالياً. ومع انضمام أربع ناقلات نفط خام عملاقة جديدة إلى أسطولنا قبل نهاية عام ٢٠٢٦، فإننا نمضي قدماً في تنفيذ التزامنا بتحديث قاعدة أصولنا وتعزيز الكفاءة والقدرة التنافسية. وبضمن هذا النهج الاستراتيجي استمرار مواءمة أسطولنا مع الاحتياجات المتطورة لعملائنا، كما يعزز مكانة الشركة لتحقيق النمو والكفاءة على المدى الطويل".

The vessels were built in **2011** and have been part of the Company's fleet since their delivery. The Company will continue to operate **Samail** until October/November 2026 and **Seeb** until mid-January 2027, enabling it to maximize returns from the current favorable freight market before delivering the vessels to their new owner. The proceeds from the transactions are expected to be received upon successful delivery of the vessels.

تم بناء الناقلتين في عام ٢٠١١، وهما ضمن أسطول الشركة منذ استلامهما عند التسليم. وستواصل الشركة تشغيل الناقلات **سمائل** حتى أكتوبر/نوفمبر ٢٠٢٦، والناقلة **السيب** حتى منتصف يناير ٢٠٢٧، بما يتيح للشركة تعظيم العوائد والاستفادة من الظروف المؤاتية الحالية في سوق الشحن قبل تسليم الناقلتين إلى المالك الجديد. ومن المتوقع استلام متحصلات صفقتي البيع عند إتمام عملية تسليم كل ناقلة بنجاح.

The Company expects the transactions to result in an aggregate positive profit impact of approximately **29 million (US\$75.2 million)**, with the impact recognised over the relevant reporting periods in 2026 and 2027 in accordance with applicable accounting standards.

تتوقع الشركة أن تسفر الصفقتان عن أثر إيجابي على الأرباح بنحو ٢٩ مليون **ر.ع.ع** (٧٥,٢ مليون دولار أمريكي)، على أن يتم قيد هذا الأثر خلال الفترات المالية ذات الصلة في عامي ٢٠٢٦ و٢٠٢٧، وذلك وفقاً للمعايير المحاسبية المعمول بها.

مع أطيب التحيات،

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

المخول بالتوقيع

Best regards,
Asyad Shipping Company S.A.O.G

Authorized Signatory



Handwritten signature in blue ink.

للاستفسارات:

علاقات المستثمرين أسياد للنقل البحري

البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Enquiries:

Investor Relations Asyad Shipping

Email: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين :

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط (رمز التداول : ASCO)، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. ويفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل المتنوعة القطاعات عالميًا (حوالي ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عامًا، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.